
Motie Dividend Eneco gebruiken voor Rotterdams 
Duurzaamheidsfonds

De gemeenteraad van Rotterdam, bijeen op 12 oktober 2017, ter bespreking van 
het voorstel met betrekking tot wensen en bedenkingen inzake weging 
aandeelhouderschap Eneco,

overwegende dat   
 Rotterdam enorme stappen moet maken in de noodzakelijke transitie naar 

duurzame energie, waaronder een gasvrije stad,
 de inrichting van een Rotterdams Duurzaamheidsfonds bij die transitie 

noodzakelijk is om de nodige investeringen in de stad te kunnen 
financieren,

 een dergelijk fonds des te noodzakelijker is als Rotterdam wil kiezen voor 
een sociale invulling van de transitie, waarbij alle Rotterdammers 
betrokken worden, de transitie werkgelegenheid oplevert voor 
Rotterdammers en mensen met een lager inkomen profiteren in plaats van 
betalen voor de noodzakelijke verduurzaming,

verzoekt het college om bij afwijzing van de verkoop van aandelen Eneco voor de 
jaren 2018 en verder het dividend Eneco te gebruiken voor de financiering van 
(de rente voor) een op te richten Rotterdams Duurzaamheidsfonds,

en gaat over tot de orde van de dag.
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